
3rd Session, 51st Legislature
New Brunswick
39 Elizabeth II, 1990

3

3^e session, 51^e Législature
Nouveau-Brunswick
39 Elizabeth II, 1990

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
HISTORIC SITES PROTECTION ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR LA
PROTECTION DES LIEUX HISTORIQUES**

HON. ROLAND BEAULIEU

L'HON. ROLAND BEAULIEU

EXPLANATORY NOTE

The new section 7.2 provides that there is no right under the *Right to Information Act* to information within the meaning of that section.

NOTE EXPLICATIVE

Le nouvel article 7.2 prévoit la suspension du droit conféré par la *Loi sur le droit à l'information*, à l'information au sens de cet article.

**An Act to Amend the
Historic Sites Protection Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *The Historic Sites Protection Act, chapter H-6 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding after section 7.1 the following:*

7.2 Notwithstanding any provision of the *Right to Information Act*, there is no right under that Act to information which would disclose the location of a site that, in the opinion of the Minister, is or may be of historical or anthropological significance.

**Loi modifiant la Loi sur la
protection des lieux historiques**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *La Loi sur la protection des lieux historiques, chapitre H-6 des Lois révisées de 1973, est modifiée par l'adjonction après l'article 7.1 de ce qui suit:*

7.2 Nonobstant toute disposition de la *Loi sur le droit à l'information*, est suspendu le droit conféré par cette loi à l'information qui pourrait divulguer l'emplacement d'un lieu qui, de l'avis du Ministre, présente ou peut présenter un intérêt historique ou anthropologique.